

**IT'S THE HOTTEST PARTY
ON THE
MAGNIFICENT MILE** *Canada Night*
IN CHICAGO

The 69th Canada Night reception will be held on Sunday, March 11, 2018, 6:00 to 8:00 p.m. at the InterContinental Hotel, Renaissance Ballroom in Chicago.

Canadian vendors, agents and suppliers to the industry are invited to purchase tickets to the event while Canadian retailers are invited complimentary as your guest.

The intent of the evening is to give everyone an opportunity to mix and mingle with peers and customers in a social atmosphere while celebrating the common bond of being Canadian and enjoying beer, wine, appetizers, a Bloody Caesar Bar and live blues entertainment.

In the spirit of this event all business should be conducted on the show floor and not at this social function.

The registration fee is \$175 (Cdn) per person (at the door price \$225).

We look forward to seeing you in Chicago!

La 69^e édition de la Soirée du Canada aura lieu le dimanche 11 mars 2018, 18 h 00 à 20 h 00, à l'hôtel InterContinental de Chicago, au salon Renaissance.

Les agents, représentants et fournisseurs canadiens sont priés d'acheter leurs billets pour la soirée. L'entrée sera cependant gratuite pour les détaillants canadiens que vous inviterez.

Cette soirée est organisée dans le but de donner à tous la possibilité de rencontrer des collègues et des clients dans une ambiance conviviale et de célébrer le lien qui nous unit en tant que Canadiens tout en savourant une bière, un verre de vin, des apéritifs en plus de profiter d'un bar à Bloody Caesar et de la musique blues en direct.

Dans cet esprit de convivialité, nous vous demandons de ne pas faire des affaires pendant la soirée et de réserver les activités commerciales au salon des exposants.

Les frais d'inscription sont de 175 \$CAN par personne (225 \$ à l'entrée).

Nous vous attendons avec impatience à Chicago !

Sponsors

- ACCENT FAIRCHILD GROUP
- ALLIANCE MERCANTILE INC.
- BRADSHAW CANADA HOLDINGS, INC.
- BROWNE & CO.
- CHHMA
- CORELLE BRANDS LLC
- DANBY PRODUCTS LIMITED
- DANESCO INC.
- DANICA IMPORTS LTD.
- FORMULA BRANDS INC.
- GLEENER MARKETING INC.
- GRANT BROTHER SALES LTD.
- GROUPE MARKETING
- GROUPE SEB CANADA INC.
- HAMILTON BEACH BRANDS CANADA, INC.
- HOME STYLE MAGAZINE
- INTERNATIONAL HOME + HOUSEWARES SHOW
- JASCOR HOUSEWARES INC.
- NEWELL BRANDS CANADA
- PHILIPS SAECO
- SALTON
- SPECTRUM BRANDS CANADA INC.
- STERILITE INC.
- SWISSMAR IMPORTS LTD.
- TFG CONCEPTS INC.
- TRUDEAU MAISON
- UNITED SALES & MARKETING INC.
- WILTON INDUSTRIES CANADA LIMITED
- WÜSTHOF - TRIDENT OF CANADA INC.

Company _____

Tel () _____

Attendees:

Name: _____

Name: _____

Email: _____

Email: _____

Name: _____

Name: _____

Email: _____

Email: _____

Method of payment

(Make cheque payable to: Canada Night Housewares Association)

of tickets _____ @ \$175.00 Total \$ _____ Visa Master Card Amex Cheque Attached

Card #:

Expiry Date (MM/YY):

Cardholder's name _____ Signature _____

No refunds will be issued after February 26, 2018. However, substitutions are accepted.

Canada Night Housewares Association, 1335 Morningside Avenue, Suite 101, Scarborough, ON M1B 5M4, Tel: (416) 282-0022

Please return by email to pwinter@chhma.ca